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Zápis z jednání VV dne 24. 9. 2024 – 09/2024 

Lomnického 1705/5, Praha  
 

Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Jan Kovář, Martin Musil, Tomáš Pacák 

(do 15:30), Kristýna Šedová, Petr Musil, Jiří Dufek (od 09:26) 

 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, Petr 

Chvojka, Veronika Jelínková, Jakub Borovský  

 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním. 

 

Ověřovatelé: Kristýna Šedová, Martin Musil 

 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

 

Zahájení: 09:12 

Ukončení: 16:15 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 08/2024 a programu jednání 09/2024 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Stav českého florbalu a priority v následujícím období 

4) Plán práce VV 

5) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

6) Vývoj v politických záležitostech 

7) Vývoj v mezinárodních záležitostech 

8) Informace ze sekretariátu 

9) MS 2025 

10) Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení regionálních rozvojových plánů na 

následující sezónu 

11) Rozpočet 2025 

12) Reprezentace žen U19 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Zpráva o hospodaření za 1. pololetí 2024 

41) Návrh termínů akcí a schůzek KEF v sezoně 2024/2025 

42) Zpráva o jednotlivých elitních reprezentačních celcích 

43) Zpráva o jednotlivých mládežnických reprezentačních celcích (muži U19) 

44) Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

45) Návrh účasti členů VV na jednáních regionálních VV v 1. polovině aktuální sezóny 

46) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu: hodnocení 2023/2024 a projekty na 2024/2025 
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47) Informace o realizaci kompletního systému trenérského vzdělávání v aktuální sezóně 

48) Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty vyplývající ze schválené 

koncepce KVM 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 08/2024 a programu jednání 09/2024 

 

Viz výše   

 

Usnesení č. 01/09/24: VV 

- schvaluje zápis z jednání VV 08/2024 

- schvaluje program jednání VV 09/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 09/2024 K. Šedovou a M. Musila 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV 

 

Proběhla kontrola plnění usnesení VV. V rámci tohoto bodu informoval viceprezident Petr Musil, že 

doladil podmínky s prezidentem ČF a podepsal s ním smlouvu o výkonu funkce. Daniel Novák 

informoval VV o aktuálním vývoji podmínek jednatelů společnosti Český florbal s.r.o. a o systému 

spolupráce s bývalým jednatelem Filipem Šumanem. Termín splnění u Usnesení 06/05b/24 byl 

přesunut na 9. 12. 2024. 

 

Usnesení č. 02/09/24: VV 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

- bere na vědomí podmínky výkonu funkce prezidenta ČF 

- bere na vědomí nastavení jednatelů ČF s.r.o. 

 

 

AD 03) Stav českého florbalu a priority v následujícím období 

 

Prezident D. Novák společně s členy VV diskutoval o Stavu českého florbalu a prioritách 

v následujícím období. V první části byli členové VV vyzváni k diskusi, která měla za cíl zhodnotit 

aktuální stav florbalu v ČR. K této diskusi byl připraven elektronický podklad ve formě dotazníku a 

kde byl florbal rozdělen na 36 oblastí, tak aby byla diskuse co nejvíce konkrétní, ale ještě na půdě 

VV časově uskutečnitelná. Mezi nejlépe hodnocenými byly v rámci dotazníku oblasti: vize a cíle, 

finance a ekonomika a organizace akcí. Naopak mezi oblasti s vysokým potenciálem pro zlepšení 

byly v rámci dotazníku hodnoceny tyto oblasti: lidské zdroje, hráčská základna (velikost a poměr 

muži vs. ženy) a infrastruktura. Mezi oblasti, do kterých se dle názoru členů VV, napřímí 

v následujících letech nejvíce energie patří rozvoj klubů, velikost a struktura hráčské základny, 

stabilní ekonomické prostředí, sportovní politika. 

Panovala shoda, že bude potřeba se k jednotlivým dílčím oblastem florbalu ještě více vrátit a vést 

separátní diskusi nad jednotlivými výsledky pro ještě lepší sladění v konkrétnějších cílech 

v dotčené oblasti. 
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Usnesení č. 03/09/24: VV 

- bere na vědomí informace o Stavu českého florbalu a priority 

v následujícím období 

 
 
AD 04) Plán práce VV 

 

D. Novák předložil ke schválení finální verzi materiálu Plán práce VV na období září 2024 až srpen 

2025. T. Frank krátce okomentoval poslední úpravy a současně upozornil, že plán je materiál, 

který může být i v průběhu daného období předložen k doplnění. 

 

Usnesení č. 04/09/24: VV 

- schvaluje finální verzi materiálu Plán práce VV na období září 2024 

až srpen 2025 

 

 

AD 05) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

 

Předsedové komisí předložili zprávy o činnosti jednotlivých odborných komisí. 

 

EKO – komise nejednala ze zdravotních důvodů předsedy komise. 

 

KEF – komise jednala 17. 9. online; hlavními body jednání bylo představení nových členů; 

seznámení s dokumenty komise; plán práce; osvětlení nastavení videoplatformy pro nové členy 

komise; informace o termínu SFF 2024/2025; příprava úpravy koncepce komise – bude dále 

diskutováno; zhodnocení úvodu sezóny; schválení termínů jednání komise do konce kalendářního 

roku. 

 

KRO – komise jednala 12. 9.; hlavními body jednání bylo představení a schválení plánu práce; 

hodnocení regionálních rozvojových plánů; zpětná vazba ze setkání hejtmanů a manažerů 

regionů; diskuse nad programy PP1 a PP2 ohledně nových projektů; vnitřní plán práce a příprava 

materiálů pro VV. 

 

KRP – komise jednala 17. 9.; hlavními body bylo nastavení fungování komise v novém složení a 

schválení jednacího řádu; členové komise prošli plán práce pro následující sezónu; domluva na 

termínech dalších jednání. 

 

KRD – komise jednala 9. 9. v Brně; hlavními body bylo schválení jednacího řádu KRD a 

standardních postupů v rozhodování KRD; finalizace materiálu pro VV; zahájení příprav materiálu 

Důležité termíny KRD v roce 2025; aktualizace termínů pravidelných akcí; hledá se vhodný termín 

a forma pro setkání s trenéry Superligy – bude finalizováno na jednání v říjnu; domluva na 

finalizaci harmonogramu vzdělávacích akcí Programu talentovaných rozhodčích pro sezónu 

2024/2025; domluva na principech přípravy nominací celostátních rozhodčích a delegátů; diskuse 
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nad principem využívání celostátních rozhodčích na nižších soutěžích hraných na stejné hale, kde 

pískají celostátní soutěž; domluva na dlouhodobých tématech (vizích), která bude chtít KRD řešit 

na následujících jednáních. 

 

KER – komise jednala 19. 9. online; hlavními body jednání byl souhrn o aktuálním dění u elitních 

reprezentací; informace o úpravě názvu komise; informování o průběhu EFT mužů ve Winterthuru; 

přátelská utkání U23 na turnaji Slovak Challenge; dále informace o průběhu soustředění žen 

v Kutné Hoře a juniorek v Milevsku; příprava materiálu pro VV; příprava termínové listiny na 

sezónu 2025/2026 – bude vypracována v následujícím období; souhrn plánu práce komise. 

 

KVM – komise jednala 17. 9.; hlavními body byl úvod a nastavení fungování nově složené komise; 

souhrn bodů z jednání VV; koncepce – bude dále diskutována pro případné úpravy; informace z 

oblasti trenérského vzdělávání, licence A; 2 materiály KVM předkládané pro VV; školské soutěže – 

diskuse bude dále pokračovat. 

 

KS – komise jednala 2. 9. v Brně; hlavními body jednání bylo schválení jednacího řádu; proběhla 

diskuse ke statutu komise; návrh na spolupořadatele Poháru ČF; analýza stavu přihlášek do 

soutěží; diskutován plán práce; návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží – bude 

finalizováno; příprava materiálu Návrh důležitých termínů KS v roce 2025 – bude finalizováno; 

příprava materiálu Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026 – bude dále 

diskutováno; příprava materiálu Počet účastníků ligových soutěží 2025/2026 – bude dále 

diskutováno; zhodnocení dosavadní průběh soutěží; byla projednávána žádost o povolení startu 

hráčky juniorské věkové kategorie v regionální mužské soutěži – potvrzení praxe neudělování 

výjimek, pokud má fungovat je potřeba zapracovat do řádů. 

 

V rámci bodu byl předložen ke schválení návrh na doplnění členů odborných komisí (EKO, KRO, 

KVM). 

 

Usnesení č. 05/09/24: VV 

- bere na vědomí zprávy o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- schvaluje navržené členy do odborných komisí (EKO, KRO, KVM) 

 

 

AD 06) Vývoj v politických záležitostech 

 

Prezident D. Novák předložil aktuální informace v politických záležitostech. T. Frank informoval o 

schůzce se zástupci NSA – téma investiční programy pro následující období (infrastruktura, projekt 

dvojhaly). Dále informoval o stavu přípravy žádosti o investiční dotaci NSA na movité věci (potřeby 

pro fyzioterapeuty reprezentace a KTM; velkokapacitní vůz pro potřeby KTM a reprezentace; další 

vývoj FIS; mobilní venkovní sportovní povrch).  

P. Musil krátce přednesl aktuální informace z NSA – výzva Můj Klub 2024 má 2. kolo pro 

neúspěšné žadatele. Dále informoval o tom, že O. Šebek (předseda NSA) je členem komise při 

Ministerstvu financí, která se zabývá sanací škod po povodních. Jak NSA deklarovalo před 

zahájením OH v Paříži, ve 3. Q roku 2024 proběhne vyhodnocení a výběr prioritizovaných sportů. 
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D. Novák bude jednat s vedením ČUS na schůzce, kterou vedení ČUS iniciovalo. Také bude 

jednat se zástupci JČ kraje o jejich podpoře a plánech v regionu k infrastruktuře. Dále krátce 

informoval o nadcházejících volbách do MOV, které následně mohou ovlivnit národní olympijské 

výbory v blízké budoucnosti. 

 

Usnesení č. 06/09/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace v politických záležitostech 

- bere na vědomí informace o schůzce s NSA – téma investice 

- bere na vědomí informace o stavu žádosti o investiční dotaci 

- bere na vědomí informace z NSA 

- bere na vědomí informace o plánovaném jednání s vedením ČUS 

- bere na vědomí informace o plánovaném jednání se zástupci JČ 

kraje 

- bere na vědomí informace o nadcházejících volbách do MOV 

 

 

AD 07) Vývoj v mezinárodních záležitostech 

 

Prezident D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. Informoval o účasti 

zástupců ČF na nadcházejícím mezinárodním kongresu IFF. Požádal o schválení, že ČF budou na 

kongresu zastupovat D. Novák, T. Frank a Z. Svobodová. Dále informoval členy o nominaci F. 

Šumana jako kandidáta na prezidenta IFF a následně požádal o její schválení. Proběhla krátká 

diskuse kolem významnosti a dopadů této kandidatury na Český florbal. Členové VV diskutovali 

možné přesahy a možnosti pomáhat při rozvoji mezinárodního florbalu, když v jejím čele bude 

možná sedět Čech. Největší shoda byla na tom, že se Český florbal cítí zodpovědný za 

mezinárodní rozvoj, ale pro potřebný úspěch bude potřeba přivést ke stolu v prvním kroku 

minimálně i ostatní členy top4 a vytvořit společně podmínky pro proporcionální růst mezinárodního 

prostředí.  Dále D. Novák požádal o schválení kandidatury Z. Svobodové jako členky VV IFF a 

požádal i o schválení kandidatury T. Březiny do disciplinární komise IFF. D. Novák bude 

v nejbližších dnech informovat členy VV o navrženém zástupci z řad aktivních hráčů a hráček do 

hráčské komise IFF. K této kandidatuře proběhne hlasování per rollam. Volby IFF proběhnou 

v prosinci v průběhu MS mužů v Malmö. Nad tímto komplexním tématem proběhla diskuse. 

Následně D. Novák pozval členy VV na finálový víkend na MS mužů v Malmö. 

P. Chvojka následně informoval členy VV, že přišla od IFF výzva k projevení zájmu o pořadatelství 

MS mužů v roce 2028. Členové VV vyjádřili souhlas s projevením zájmu o pořadatelství MS mužů 

2028 v ČR. 

 

Usnesení č. 07/09/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace v mezinárodních záležitostech 

- schvaluje D. Nováka, T. Franka a Z. Svobodovou jako zástupce ČF 

na nadcházejícím mezinárodním kongresu IFF 
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- schvaluje nominaci F. Šumana, jako kandidáta na prezidenta IFF; Z. 

Svobodovou, jako kandidátku na členku VV IFF a T. Březinu, jako 

kandidáta na člena disciplinární komise IFF 

- bere na vědomí informaci, že D. Novák bude navrhovat zástupce 

z řad aktivních hráčů a hráček do komise sportovců IFF (bude 

hlasováno per rollam) 

- bere na vědomí informace o pozvánce členů VV na finálový víkend 

na MS v Malmö  

- bere na vědomí informace o výzvě z IFF k projevení zájmu o 

pořadatelství MS 2028 

 

 

AD 08) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil informace ze sekretariátu.  

P. Chvojka zhodnotil výjezdní utkání Livesport Superligy do Chemnitzu (Německo). Vše proběhlo 

velice dobře, i odezva německého klubu byla kladná. Vyjádřil spokojenost s přístupem obou 

českých oddílů k realizaci projektu. Následně proběhla krátká diskuse.  

Z. Mlčoušek shrnul dopad a současný stav po povodních (nejpostiženější je Krnov a Opava). 

Z pohledu soutěží byla vhodně zvolena komunikace pomocí článku s návodem, jak postupovat 

v případě problémů a udržení tohoto nastavení po celou dobu trvání problematické situace. 

T. Frank krátce informoval o současné situaci, kdy došlo k rozdělením videoplatformy na dvě. 

Proběhla krátká diskuse. 

P. Chvojka dále informoval o připravovaném turnaji EFT v Karlových Varech. 

 

Usnesení č. 08/09/24: VV 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o výjezdním utkání Livesport Superligy 

v Chemnitzu (Německo) 

- bere na vědomí informace o dopadech a současný stav po 

povodních 

- bere na vědomí informace o současné situaci s rozdělením oblasti 

videoplatformy na dvě samostatné 

- bere na vědomí informace o připravovaném EFT v Karlových Varech 

 

 

AD 09) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil aktuální informace k MS 2025. Probíhá finální fáze výběru poskytovatele 

ticketingu. Krátce okomentoval i oblast financování, kterou doplnil D. Novák. Město Brno potvrdilo 

finální částku podpory a to 3 mil. Kč. J. Borovský krátce doplnil oblast chystané outdoorové 

propagace MS. 
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V rámci jednání proběhl workshop se zaměřením na cenovou strategii ticketingu a také nad 

způsoby spolupráce s oddíly v této oblasti. 

 

Usnesení č. 09/09/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace MS 2025 

- bere na vědomí výstup z workshopu k ticketingu MS 2025 

 

 
AD 10) Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení regionálních rozvojových 
plánů na následující sezónu 

 
J. Kovář za KRO předložil materiál Hodnocení regionálních rozvojových plánů a nastavení 
regionálních rozvojových plánů na následující sezónu. Obsáhle okomentoval připravenou 
prezentaci, kterou v dílčích částech doplnil L. Laštovička.  
 

Usnesení č. 10/09/24: VV 

- schvaluje materiál Hodnocení regionálních rozvojových plánů a 

nastavení regionálních rozvojových plánů na následující sezónu 

 

 
AD 11) Rozpočet 2025 

 
P. Musil za EKO vyzval členy VV a odborné garanty jednotlivých oblastí k přípravě požadavků na 
rozpočet 2025 za jejich oblasti. 

 
Usnesení č. 11/09/24: VV 

- bere na vědomí výzvu k přípravě požadavků na rozpočet 2025 za 

jednotlivé oblasti 

 

 
AD 12) Reprezentace žen U19 

 
V. Culka za KER předložil materiál Reprezentace žen U19 a systémového nastavení ohodnocení. 
Materiál následně přiblížil a proběhla krátká diskuse. 

 
Usnesení č. 12/09/24: VV 

- schvaluje materiál Reprezentace žen U19 – nastavení ohodnocení 

 
 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Zpráva o hospodaření za 1. pololetí 2024 

 

P. Musil za EKO předložil materiál Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2024. T. Frank obsáhle 

seznámil členy VV s obsahem. Poukázal na novou podobu materiálu a prošel nejdůležitější části 

týkající se průběžného čerpání rozpočtů, stav vyúčtování dotačních titulů a stavu závazků a 
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pohledávek. Současně avizoval, že aktuální stav čerpání poukazuje na standardní průběh 

v souladu s rozpočtem.  

 

Usnesení č. 40/09/24: VV 

- bere na vědomí materiál Zpráva o hospodaření za 1. pololetí 2024  

 
 

AD 41) Návrh termínů akcí a schůzek KEF v sezoně 2024/2025 

 

T. Pacák za KEF předložil materiál Návrh termínů akcí a schůzek KEF v sezoně 2024/2025. 

 

Usnesení č. 41/09/24: VV 

- bere na vědomí materiál Návrh termínů akcí a schůzek KEF v 

sezoně 2024/2025 

 
 

AD 42) Zpráva o jednotlivých elitních reprezentačních celcích 

 

V. Culka za KER předložil materiál Zpráva o jednotlivých elitních reprezentačních celcích. Krátce 

okomentoval. 

 

Usnesení č. 42/09/24: VV 

- bere na vědomí materiál Zpráva o jednotlivých elitních 

reprezentačních celcích 

 

 

AD 43) Zpráva o jednotlivých mládežnických reprezentačních celcích (muži U19) 

 

L. Dolejš za KVM předložil materiál Zpráva o jednotlivých mládežnických reprezentačních celcích 

(muži U19). Krátce okomentovala Z. Svobodová. 

 

Usnesení č. 43/09/24: VV 

- bere na vědomí materiál Zpráva o jednotlivých mládežnických 

reprezentačních celcích (muži U19) 

 

 

AD 44) Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

 

K. Šedová za KRD předložila materiál Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší prestiže 

rozhodčích. Krátce okomentovala. 
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Usnesení č. 44/09/24: VV 

- bere na vědomí materiál Návrh jednotlivých kroků k dosažení vyšší 

prestiže rozhodčích 

 

 

AD 45) Návrh účasti členů VV na jednáních regionálních VV v 1. polovině aktuální sezóny 

 

J. Kovář za KRO předložil materiál Návrh účasti členů VV na jednáních regionálních VV v 1. polovině 

aktuální sezóny. 

 

Usnesení č. 45/09/24: VV 

- bere na vědomí materiál Návrh účasti členů VV ČF na jednáních 

regionálních VV v 1. polovině aktuální sezóny 

 

 

AD 46) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu: hodnocení 2023/2024 a projekty na 

2024/2025 

 

M. Musil za KRP předložil materiál PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu: hodnocení 

2023/2024 a projekty na 2024/2025. Krátce okomentoval L. Laštovička. 

 

Usnesení č. 46/09/24: VV 

- bere na vědomí materiál PP č.2B – Podpora rozvoje ženského 

florbalu: hodnocení 2023/2024 a projekty na 2024/2025 

 

 

AD 47) Informace o realizaci kompletního systému trenérského vzdělávání v aktuální sezóně 

 

L. Dolejš za KVM předložil materiál Informace o realizaci kompletního systému trenérského 

vzdělávání v aktuální sezóně. Krátce okomentoval. Proběhla krátká diskuse. 

 

Usnesení č. 47/09/24: VV 

- bere na vědomí materiál Informace o realizaci kompletního 

systému trenérského vzdělávání v aktuální sezóně 

 

 

AD 48) Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty vyplývající ze 

schválené koncepce KVM 

 

L. Dolejš za KVM předložil materiál Informace o realizaci kompletního systému práce s 

výběry/talenty vyplývající ze schválené koncepce KVM. Krátce okomentoval a Z. Svobodová krátce 

doplnila. 
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Usnesení č. 48/09/24: VV 

- bere na vědomí materiál Informace o realizaci kompletního 

systému práce s výběry/talenty vyplývající ze schválené koncepce 

KVM 


